
NOTULEN ALGEMENE LEDENVERGADERING LENS op vrijdag 4 juli 1969.  
 
1.OPENING.  
Voorzitter Huug Houkes opent de vergadering om 20.30 uur; op dat moment zijn er 54 leden aanwezig. 
Hij laat enkele voorname gebeurtenissen uit het voorbije verenigingsjaar nog eens de revue passeren, zoals het zich goed 
handhaven in de derde klas door ons eerste elftal, het kampioenschap en de promotie van het zesde seniorenelftal en het 
tweede en derde juniorenteam, evenals het in praktijk brengen van de nieuwe Statuten- en het nieuwe Huishoudelijk 
Reglement.  
 
2. INGEKOMEN STUKKEN EN MEDEDELINGEN  
Berichten van verhindering werden van de volgende leden ontvangen: Frans B.Mesker, Ap Hoppenbrouwers, Frans 
.Burghouwt, A.M. Buys, Eugène Sarolea, Cees Veldink, Jacques Groenendijk en Koos Frijters.  
De volgende agendapunten worden aan de agenda toegevoegd: 10 Voorstellen en 11 Rondvraag.  
 
3. A. VASTSTELLING NOTULEN ALGEMENE VERGADERING 11 september 1968  
Volgens de heer Piet Meershoek heeft de notulist een fout gemaakt. De tekst van punt 3a moet volgens hem luiden: 
"Dhr.Meershoek stelt het op prijs te kunnen verklaren dat er op het moment van de jaarvergadering aan het eind van het 
seizoen 1966-67 geen kontroverse bestond tussen hem en de heer Joop Willems”.  
Zonder verdere op- of aanmerkingen worden de notulen hierna goedgekeurd.  
 
3. B. VASTSTELLING NOTULEN BUITENGEWONE LEDENVERGADERlNG op 25 november 1968.  
Deze worden zonder op- of aanmerkingen goedgekeurd.  
 
4. VOORLOPIG VERSLAG FINANCIEEL KONTROLE ORGAAN.  
Het tijdens de algemene vergadering van 11 september 1968 benoemde Financieel Kontrole Orgaan blijkt nog  
niet gewerkt te hebben. Twee van de drie leden konden hun funktie niet uitoefenen; Chris Jehee wegens verhuizing  
en Max Heerschop wegens militaire dienst. Uiteraard was het voor de overblijvende man (Harry Dietz) ondoenlijk de 
werkzaamheden alleen te verrichten. De slotkontrole is niettemin uitgevoerd, waarbij door Hennie Naastepad medewerking  
werd verleend.  
 
5. HET GEVOERDE BELEID.  
Als voorzitter Huug Houkes vraagt wie t.a.v. het gevoerde beleid op- of aanmerkingen heeft, reageert niemand. Hij 
konkludeert dat de leden vertrouwen in het werk van het bestuur hebben gehad en dankt de leden hiervoor. Zelf meent hij 
m.b.t. de werkzaamheden binnen het bestuur, dat het terugbrengen van het bestuur tot vijf leden een sukses is geweest, 
hoewel hierdoor wel veel van de vrije tijd van de bestuursleden door de vereniging werd gevraagd. Met name vroegen zaken 
als het eigen beheer van de terreinen, de moeilijkheden bij het samenstellen van de Elftalkommissie en de uitbreiding van het 
klubgebouw veel tijd.  
Het terugtrekken van een tiende seniorenelftal had mede tot gevolg, dat een aantal spelers meer reservebeurten dan normaal 
moesten vervullen. In samenwerking met dhr. Hans v.d. Kleij werd daarom een uitgebreid zomeravondprogramma 
vastgesteld.  
 
6. HET TE VOEREN BELEID.  
Het aftredende bestuur heeft voor het komende verenigingsjaar een aantal plannen opgesteld:  
a.  de nieuwe statuten en reglementen verder in praktijk brengen; met name ook wat betreft het werk van het Financieel 

Kontrole Orgaan.  
b.  De training van de selektiegroepen door de heer Huub Scherpenisse heeft goed voldaan; hij zal ook het  

komende seizoen de training verzorgen. Hij zal twee seniorengroepen trainen; de eerste groep bestaat uit spelers van 
het eerste en de meest talentvolle jeugdige spelers (derde) en de tweede groep uit de overige spelers van het tweede, 
derde en vierde elftal. Hierdoor zal het tweede elftal als geheel kunnen trainen; het bestuur verwacht dat dit de 
teamgeest van het tweede elftal, dat nu apart traint, ten goede zal komen.   
De heer Scherpenisse zal tevens de selektiegroep van A-junioren trainen. De selektiegroepen van B- en C-junioren 
zullen door de heer Toon Bauman worden getraind. Voor de training van pupillen en welpen op woensdagmiddag zal 
getracht worden leerlingen van de Academie voor Lichamelijke Opvoeding aan te trekken.   

c.  De vereniging is de laatste tijd nogal gegroeid, waardoor meer elftallen dan ooit aan de kompetitie zullen  
deelnemen. Wellicht zal dit ertoe leiden dat op zeker moment op zondagen vóór twaalf uur gespeeld zal moeten gaan 
worden..  

d.  Van de Kontakt-Kommissie wordt verwacht dat er veel werk verzet zal worden, dit mede i.v.m.de uitbreiding van het 
klubgebouw.  

e.  Het bestuur streeft ernaar de akkomodatie verder te verbeteren. Op korte termijn zal het pad tussen eerste en tweede 
veld verhard worden. Voorts denkt het bestuur aan een nieuwe afrastering rond het eerste veld.  

f.  Evenals vorig jaar zal nauw kontakt onderhouden worden met de overige Escamp-bewoners, hierdoor zullen 
gemeenschappelijke belangen beter tegenover de gemeente verdedigd kunnen worden.  

g.  Ook acht het bestuur het van belang dat kontakt wordt gelegd met de scholen in de omgeving; de eerste stappen  
hiertoe zijn reeds ondernomen. Wellicht kunnen de kontakten, die het afgelopen jaar zijn gelegd met de politieke 
partijen D66 en KVP, ook het komend jaar aangehouden worden. Dit is mede van belang i.v.m. een goede 
verstandhouding met de Haagse Gemeenteraad.   

h.  De jubileum-kommissie zal dit jaar reeds veel werk moeten verzetten ter voorbereiding van het 50-jarig bestaan.   
Hierna is er gelegenheid tot het stellen van vragen.  
Frans Wubben meent dat de trainingsgroepen veel aan verandering onderhevig zullen zijn door blessures en verschuivingen 
in de elftallen en verder is hij van mening dat de lagere elftallen op deze manier worden verwaarloosd.  



Voorzitter Houkes antwoordt dat het hier slechts gaat om een voorlopige samenstelling, later zal de definitieve indeling 
volgen, waarvan niet meer afgeweken zal worden.  
De lagere elftallen kunnen bij voldoende belangstelling op woensdagavond trainen.  
Ap Loykens vraagt of er dit seizoen weer een aantal spelers zal zijn dat slechts zeven of acht wedstrijden speelt.  
Voorzitter: Door veel afschrijvingen en blessures moest het tiende elftal worden teruggetrokken. Naderhand kwam er weer 
een aantal spelers bij, waardoor het aantal reservebeurten per speler opliep.   
Gerard Looyesteyn concludeert dat de beste spelers van het tweede niet samen met die van het eerste trainen,waardoor  
er geen goede aansluiting zal zijn.  
De voorzitter merkt echter op dat het niet de bedoeling is dat het tweede elftal in gedeelten aan de training deelneemt, maar 
juist als geheel.  
Nico Hoefnagel vraagt of de spelers van het eerste en tweede bericht krijgen over de trainingsplannen, want op dit moment 
zijn er maar drie van hen aanwezig.  
De voorzitter antwoordt dat voor de aanvang van de trainingscampagne een bijeenkomst met spelers en trainer gehouden 
zal worden.  
 
7.A. VASTSTELLING BEGROTING.  
Ap Loykens meent dat men bij de ingang niet al te soepel mag zijn; ook echtgenotes en verloofden van spelers zullen 
toegang moeten betalen.  
De voorzitter beaamt dat hieraan de hand zal worden gehouden.  
Leo de Weert kan in de begroting niets terugvinden over de geplande investeringen.  
De voorzitter antwoordt dat dit voor wat betreft de uitbreiding van het klubgebouw niet nodig is, omdat hiervoor een 
afzonderlijke begroting was opgesteld, maar dat de spreker voor het overige gelijk heeft. Bij de volgende begroting zal er 
rekening mee gehouden worden.  
Gerard Looyesteyn vindt de post “ballen” erg hoog (f.1400,-).  
Voorzitter: dat komt omdat er zoveel ballen zoekraken. 
Frans Wubben acht het hoge bedrag voor kontaktavonden nogal opvallend.  
Voorzitter: dat komt omdat de kommissieleden en leiders op de leidersavond gratis consumpties hebben gekregen.  
Gerard v.d. Kleij vraagt zich af of het niet beter is bij kontaktavonden naar winst te streven.  
Voorzitter: Daar zijn we het zeker i.v.m. de festiviteiten rond het 50-jarig bestaan helemaal mee eens.   
Joop Willems komplimenteert de Toto-kommissie voor zijn belangrijk werk op financieel gebied en roept de vergadering op 
tot een hartelijk applaus.  
Vervolgens wordt de begroting door de vergadering goedgekeurd.   
 
7.B VASTSTELLING KONTRIBUTIES EN MINIMUM-DONATIES.  
De vergadering gaat akkoord met het voorstel de kontributies en minimumdonaties te verhogen, t.w.  
senioren f. 60,- 
junioren f. 36,- 
pupillenen en welpen f. 30,--  
(niet-spelende-leden onveranderd f. 25,--) 
donateur met toegangsbewijs f. 12,-,  
donateur met toegangsbewijs en LENSrevue f. 18,-  
 
7.C. SAMENSTELLING KOMMISSIES  
Het bestuur stelt zich voor de volgende leden in de diverse kommissies te benoemen:  
Elftalkommissie:  
Aad Bogisch, P.Huis, Harry Jacobi, J.Micka.  
Junioren-kommissie:  
Gerard v.d. Steen, Gerard v.d. Velde, Cor Nieuwenhuizen, Nico Koot, Hans Zoet en Gerard Duivestein  
Redaktie:  
Gerard Looyenstein, Cees Grimbergen, Frans Wubben, Gerard v.d. Kleij.  
Kontakt-kommissie:  
Nico Hoefnagel, Gerard de Hoogd en Frank Straathof.  
Toto-kommissie:  
Jos Jager, Ton v. Luxemburg, Gerard Kemperman, Ap Hoppenbrouwers, Jan Bom, Jan Brochard, Gerard v.Reenen en Ruud 
Blok.  
Jubileum-kommissie:  
Wim Verheggen, Joop Willems, Nico Hoefnagel, Jan Nuyten, Piet de Jongh.  
Kantine-Kommissie:  
Cees Visser en Cees Veldink. 
Klubgebouw-Kommissie:  
Aad Verbarendse en W.Zoet  
Verzorging Lensrevue: 
J.M.v.Leeuwen, Mevr. Elly v.Leeuwen- Houkes en Jos Witting.  
 
Cor Peeters mist bij de Toto-kommissie de naam van Mevr Sonja Jager, die toch ook veel werk verzet.  
Voorzitter: volgens de reglementen van de KNVB.mogen vrouwen geen lid zijn van een vereniging en dus ook niet van  
een kommissie, hetgeen niet wegneemt, dat we ook haar zeer dankbaar zijn.  
 
8. VERKIEZING BESTUUR.  



Voorzitter Houkes: Uit de convocatie heeft u al begrepen, dat drie bestuursleden. zich niet meer herkiesbaar stellen, t.w. 
Huug Houkes, Harry v.d. Steen en Aad Hoefnagel. In alle drie de gevallen zijn persoonlijke omstandigheden hiervan de 
oorzaak; het heeft niets met de vereniging te maken.  

a. Verkiezing voorzitter: De kandidaat van het bestuur voor het voorzitterschap is de heer Leo de Weert.  
De heer Jos Jager vraagt schriftelijke stemming. Bij telling blijken er 22 stemmen voor, 22 tegen en 7 onthoudingen.  
Dit betekent dat de kandidaat niet gekozen is. Volgens het H.R. dient het bestuur binnen 14 dagen met een nieuwe kandidaat 
te komen, waarna de leden veertien dagen de tijd hebben een tegenkandidaat in te dienen. Is dit laatste niet het geval dan is 
de kandidaat van het bestuur gekozen.  
b. Verkiezing sekretaris: De kandidaat van het bestuur is Guido Halleen. Stemming bij zitten en opstaan. Niemand stemt 
tegen, waarmee de kandidaat gekozen is.  
c. Verkiezing penningmeester: het bestuur heeft voor deze funktie ondanks verwoede pogingen geen kandidaat kunnen 
vinden. De pogingen zullen voortgezet worden.  
d. Verkiezing kommissaris:  
Hans.v.d.Kleij is de eerste kandidaat van het bestuur. Stemming bij zitten en opstaan. Niemand tegen, waarmee deze 
kandidaat is gekozen.  
De tweede kandidaat is de heer Simon de Bruyn.  
De heer Aad Bogisch vraagt schriftelijke stemming. De stemmenverhouding is vijftig voor, geen tegen en 1 blanko.  
Hiermee is deze kandidaat gekozen.  
Zowel de heer Simon de Bruyn als de beide andere gekozen bestuursleden stellen, dat zij zichzelf onder voorbehoud 
gekozen achten. Het hangt af van de nog te kiezen voorzitter en penningmeester of zij hun bestuursfunktie definitief 
aanvaarden.  
 
9. Verkiezing FINANCIEEL KONTROLE ORGAAN.  
De kandidaten zijn Harry Dietz, Hennie Naastepad en Koos Frijters. Zij worden bij zitten en opstaan zonder tegenstemmen  
gekozen.  
 
10. EVENTUELE VOORSTELLEN .  
Nadat hij de heer Aad Hoefnagel op taktische wijze naar buiten heeft geloodst, stelt de heer Cor Nieuwenhuizen voor dit 
scheidende bestuurslid tot erelid te benoemen.  
De vergadering blijkt geen schriftelijke stemming nodig te hebben om dit voorstel aan te nemen; men is  
unaniem voor. Bij zijn terugkomst begroet de vergadering de heer Aad Hoefnagel met een hartelijk en langdurig applaus.  
 
11. RONDVRAAG.  
Cor Peeters roept alle aanwezigen op zoveel mogelijk behulpzaam te zijn bij de uitbreiding van het klubgebouw.  
Piet Meershoek stelt voor - bij afwezigheid van de heer Piet Juffermans na afloop van de vergadering een kollekte te houden 
voor de junioren en pupillen, die aan het sportkamp deelnemen.  
Carel v.d.Laan vraagt hoe het staat met het plaatsen van reklameborden langs het eerste veld. Antwoord: Het bestuur heeft 
er bewust niet al te veel werk van gemaakt, omdat het liever eerst een geheel nieuwe afrastering zou willen laten aanbrengen.  
Aad Bogisch spreekt namens de vergadering dank uit aan het bestuur voor de verrichte werkzaamheden. Tevens. roept hij 
alle spelers op het komende seizoen alle medewerking te verlenen om de gang van zaken in de seniorenafdeling zo vlot 
mogelijk te laten verlopen.  
Hans v.d. Kleij spreekt namens de blijvende bestuursleden een dankwoordje uit tot de scheidende voorzitter. Hij uit zijn 
teleurstelling over het verloop van de vergadering m.b.t. de verkiezing van een nieuwe voorzitter.  
Scheidende voorzitter Huug Houkes laat in zijn slotwoord zijn LENS-loopbaan nog eens de revue passeren. Ook hij betreurt 
dat er geen nieuwe voorzitter is gekozen en hoopt dat in deze vakature, evenals in die van de penningmeester spoedig kan 
worden voorzien.  
Hierna sluit hij de vergadering.  
 
Cees Grimbergen, notulist.  


